
 

Záznam 
z mimoriadneho   zasadnutia Finančnej a majetkovej komisie pri MsZ v Trenčíne  konanej   zo 

dňa  12.04.2023   
 
Prítomní členovia :  MBA. Peter Hošták PhD., Mgr. Ján Forgáč,  PhDr. Erik Kubička, Richard Ščepko, 
                                Mgr. Michal Moško, Mgr. Marián Bohuš, Ing. Mária Kebísková 
 
Neprítomný  :           
 
Program: 

 

1.Otvorenie 

2.Žiadosť o súhlas k zriadeniu  Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej školy, 

   Kubranská 80, Trenčín so sídlom Potočná 86, Trenčín 

   Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

3.Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy pre zriaďovateľa Ing. Nikolu 

   Surovcovú, Opatovská 227/63, 911 01 Trenčín 
   Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

4.Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy Radosť, Hlavná 10, 911 01 

   Trenčín, pre zriaďovateľa R-STE, s. r. o., Partizánska 787/9, 911 01 Trenčín  

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

5.Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa 

    všeobecne záväzné nariadenie č. 12/2011 o určovaní cien za prenájom hnuteľného  

    a nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Trenčín + na žiadosť FMK doplnené  

    prevádzkové  náklady prenajímateľov - jednotlivých základných škôl 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 
 6.Analýza kapacít škôl v m. č. Západ a škôlok v meste Trenčín 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

 7.Vzdelávací systém a financovanie vzdelávacieho systému 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

 8.Žiadosť o odpustenie pohľadávky -Trenčiansky futbalový klub 1939 Záblatie 

    Predkladá : Ing. Benjamín Lisáček 

 9.Rôzne 

  
MBA.Peter Hošták PhD. :privítal  prítomných a navrhol: 
 a/ doplnenie  programu  o -Majetkové  prevody- UMM ako bod č 9., bod Rôzne  zostáva v programe   
     ako bod.10. 
 
Hlasovanie :                Za : 7                   Proti : 0   Zdržal sa : 0 
  
 
b/ vypustiť  bod č.8. Žiadosť o odpustenie pohľadávky -Trenčiansky futbalový klub 1939 Záblatie 
 
Hlasovanie :                Za : 1                   Proti : 6   Zdržal sa : 0 
 
 
1.Otvorenie 

2.Žiadosť o súhlas k zriadeniu  Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej školy, 

   Kubranská 80, Trenčín so sídlom Potočná 86, Trenčín 

   Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

3.Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy pre zriaďovateľa Ing. Nikolu 

   Surovcovú, Opatovská 227/63, 911 01 Trenčín 
   Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

4.Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy Radosť, Hlavná 10, 911 01 

   Trenčín, pre zriaďovateľa R-STE, s. r. o., Partizánska 787/9, 911 01 Trenčín  

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa 



    všeobecne záväzné nariadenie č. 12/2011 o určovaní cien za prenájom hnuteľného  

    a nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Trenčín + na žiadosť FMK doplnené  

    prevádzkové  náklady prenajímateľov - jednotlivých základných škôl 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 
 6.Analýza kapacít škôl v m. č. Západ a škôlok v meste Trenčín 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

 7.Vzdelávací systém a financovanie vzdelávacieho systému 

    Predkladá: Ing. Ľubica Horňáčková 

 8.Žiadosť o odpustenie pohľadávky -Trenčiansky futbalový klub 1939 Záblatie 

    Predkladá : Ing. Benjamín Lisáček 

  9. Majetkové prevody UMM  

     Predkladá :Ing.Gabriela Vanková 

10.Rôzne  

 
 
K bodu 1/  a/  otvorenie a odsúhlasenie programu 
 
Hlasovanie :                Za : 7                   Proti : 0   Zdržal sa : 0 
 
 
         K bodu 2/ Žiadosť o súhlas k zriadeniu  Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej  

                           školy, Kubranská 80, Trenčín so sídlom Potočná 86, Trenčín 

 

Ing. Ľubica Horňáčková -  

Mgr. Milan Marton, riaditeľ Základnej školy, Kubranská 80, 911 01 Trenčín sa obrátil na mesto Trenčín 
so žiadosťou o súhlas k zriadeniu Elokovaného pracoviska ako súčasti Základnej školy, Kubranská 80, 
Trenčín, sídlo elokovaného pracoviska: Potočná 86, Trenčín od 01. 09. 2023. Súčasne predložil aj 
súhlasné stanovisko Rady školy pri ZŠ, Kubranská 80, Trenčín a podporné stanovisko od Centra 
poradenstva a prevencie, Kukučínova 473, 911 01 Trenčín. 
      Mesto Trenčín v zmysle § 18 ods. 7 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších zmien a doplnkov, je povinné 
vydať svoje stanovisko k tejto žiadosti. Citovaný zákon v § 19 ods. 7 definuje pojem elokované 
pracovisko ako trvalo zriadený uzavretý priestor, v ktorom sa uskutočňuje pravidelná výchovno-
vzdelávacia činnosť a riadi sa školským vzdelávacím programom školy, ktorej je súčasťou, alebo 
výchovno-vzdelávacím programom školského zariadenia, ktorého je súčasťou. Elokované pracovisko 
nie je právnickou osobou a zriaďuje sa ako súčasť školy alebo školského zariadenia, ktoré je právnickou 
osobou. 
     Základná škola, Kubranská 80, Trenčín je zaradená v sieti škôl a školských zariadení od 01. 09, 
1960. Zabezpečuje základné vzdelanie. Súčasťou školy je školský klub detí, ktorý zabezpečuje pre 
žiakov, ktorí plnia povinnú školskú dochádzku, výchovu a vzdelávanie v čase mimo vyučovania 
a školská kuchyňa s jedálňou zabezpečuje výrobu jedál a nápojov pre žiakov školy. 
     Zriadením elokovaného pracoviska má Základná škola, Kubranská 80, Trenčín záujem v priestoroch 
bývalej Základnej školy, Potočná 86, Trenčín, vytvoriť špeciálne triedy pre zdravotne znevýhodnené deti 
– s poruchou autistického spektra (PAS) bez mentálneho postihnutia. 
     Problematika vzdelávania detí s poruchou autistického spektra (PAS) je mimoriadne široká 
a komplikovaná. Súvisí to s tým, že každé jedno dieťa s takouto diagnózou je vo svojich prejavoch 
špecifické, jedinečné a hovoriť o spoločných znakoch tejto diagnózy je síce možné, ale nie celkom 
korektné a presné. 
     V súčasnosti sa výskyt detí s takouto diagnózou v porovnaní s minulosťou zásadne zvyšuje, čo je 
dôvodom toho, že narastá potreba zaoberať sa vytváraním priestoru pre ich vzdelávanie. 
     Len malé množstvo detí s PAS je schopné absolvovať vzdelávanie v bežných triedach. V prípade 
začlenenia do takejto triedy zvyčajne vyvstáva potreba zabezpečiť pre dieťa s PAS asistenta, vhodným 
spôsobom mu skrátiť vyučovanie, individuálne sa venovať rozvíjaniu jeho komunikačných schopností, 
ktoré často nebývajú na požadovanej úrovni.  
     Vzdelávanie detí s PAS v špeciálnych triedach je cestou, ako im zabezpečiť oveľa vyššiu mieru 
individuálneho prístupu. Počet detí v takýchto triedach je totiž určený na 4, v prípade ľahších diagnóz 
na maximálne 6. Personálne zabezpečenie v triede (špeciálny pedagóg + asistent) vytvára priestor pre 
to, aby si deti z vyučovania mali šancu odniesť maximum. 



 
Dôvody pre zriadenie elokovaného pracoviska a špeciálnych tried:  

     Prvým a zásadným je skutočnosť, že v širšom regióne absentuje možnosť vzdelávania detí s PAS 
pod záštitou iného ako súkromného zriaďovateľa.  
     Mesto Trenčín, zriaďovateľ škôl poskytujúcich rôzne typy a úrovne vzdelávania (MŠ, ZŠ, ZUŠ),    
dlhodobo pristupuje k potrebám škôl, rodičov, žiakov mimoriadne ústretovo.  
     Podpora vytvorenia špeciálnych tried pre deti s PAS by bola ďalším z viacerých signálov toho, že 
vzdelávanie je jednou z priorít mesta Trenčín, dokonca aj v prípade, že ide o špecifické potreby 
a mimoriadne nároky neveľkej skupiny detí s PAS.  
     V špeciálnych triedach pre žiakov s autizmom budú vzdelávaní žiaci podľa Školského vzdelávacieho 
programu pre žiakov s autizmom, ktorý bude vytvorený odbornými zamestnancami ZŠ, Kubranská 
v spolupráci s RÚŠS Trenčín a Centrom poradenstva a prevencie Trenčín, ktorí zriadenie špeciálnych 
tried podporili.    
  
    Nie nepodstatným faktom, prečo ZŠ, Kubranská 80, Trenčín intenzívne hľadá cesty, ktoré by viedli k 
vytvoreniu spomínaných špeciálnych tried je to, že po organizačnej zmene v ZŠ, Potočná 86, Trenčín 
je možné takéto triedy umiestniť práve v budove tejto školy. Pokojné prostredie, súkromie, 
rekonštruované priestory i poloha školy vytvárajú súbor predpokladov pre to, že deti s PAS tu nájdu 
mimoriadne priateľské prostredie pre vzdelávanie i prípadné popoludňajšie aktivity v rámci ŠKD. 
Zároveň v rámci socializácie by však škola vytvorila maximálne možné podmienky na interakciu žiakov 
s ich rovesníkmi v kmeňovej škole spoločnou účasťou na školských akciách (výlety, besiedky, krúžky, 
športové dni ...) 

Ambíciou ZŠ, Kubranská 80,Trenčín je: 

- vytvoriť priestor pre deti s PAS, 
- zabezpečiť kvalitných pedagogických zamestnancov, ktorí dokážu pracovať so žiakmi, ktorých 

diagnóza vyžaduje nadštandardný prístup,  
- postupne sa stať školou, ktorá okrem intaktných detí a mimoriadne nadaných detí dokáže byť 

garantom kvalitného vzdelávania aj detí s PAS, 
 

Predpokladaný počet žiakov v elokovanom pracovisku je 16, predpokladaný počet tried 4. 

Zriadenie elokovaného pracoviska nemá dopad na rozpočet mesta Trenčín a nevytvára priame 

požiadavky na rast personálnych nákladov. 

 

   

 

Predpokladané počty prijímaných žiakov:   

                         

 

Špeciálna trieda 

 

Školský rok 2023/2024 

Pre deti s autizmom – bez 

mentálneho postihnutia 

1. ročník 4 – 6 

2. ročník 4 – 6 

3. ročník 4 – 6 

4. ročník 4 - 6 

 

Triedy v škole sa budú otvárať podľa počtu detí jednotlivých vekových kategórií a zabezpečenia 

kvalifikovaného personálneho obsadenia pre jednotlivé stupne vzdelávania. 

 



Vzdelávanie v týchto triedach nebude musieť končiť štvrtým ročníkom (ukončením primárneho 

vzdelávania), ale v prípade dostatočného personálneho zabezpečenia budú pokračovať v plnení 

povinnej školskej dochádzky aj na druhom stupni. To znamená, že sa prípadne nebude otvárať na škole 

každý rok 1. ročník, ale deti, ktoré už budú prijaté do školy sa budú vzdelávať v škole až do ukončenia 

vzdelávania na základnej škole, teda končiť môžu až 9. ročníkom. 

Po ukončení vzdelávania žiaci môžu pokračovať plnohodnotným vzdelávaním na  klasických stredných 

školách alebo budú pokračovať vo vzdelávaní na praktických školách. 

 

Personálne zabezpečenie: 

Pedagogický zamestnanec so vzdelaním v príslušnom študijnom programe v študijnom odbore 

špeciálna pedagogika podľa zákona č. 138/2019 Z. z. - § 10 ods. 2 alebo absolvovanie kvalifikačného 

vzdelávania podľa § 43 ods. 1 písm. g).   

Pedagogickí zamestnanci: 
– spĺňajú kvalifikačné požiadavky stanovené všeobecne záväznými právnymi predpismi, – preukazujú 
odborné a osobnostné spôsobilosti, ktoré využívajú pri pedagogickej komunikácii, motivácii žiakov, ich 
diagnostikovaní, hodnotení, pozitívnom riadení triedy, 
– riadia sebarozvíjanie a celoživotné vzdelávanie v odbornej oblasti a osobnostnom raste, ako súčasť 
kolektívu pedagógov sú schopní vzájomnej efektívnej a ľudsky podporujúcej komunikácie, spolupráce, 
tímovej práce a kooperatívneho riešenia problémov. 
Asistent učiteľa: 
– pracuje v triede, ktorú navštevuje žiak alebo viac žiakov s autizmom (bez mentálneho postihnutia), ak 
si to vyžaduje výchova a vzdelávanie žiaka v závislosti od závažnosti znevýhodnenia žiaka.  
 
Spôsob financovania:  

- Prenesený výkon štátnej správy – normatív MŠVVaŠ SR.  
- Koeficient na žiaka s autizmom = 3,39; 
     Porovnanie: 

a) Výška normatívu na žiaka bez zdravotného znevýhodnenia =     2 354,50 € 
b) Výška normatívu na žiaka so zdravotných znevýhodnením  =  10 336,50 €       

 

 

Finančné náklady na zriadenie 4 špeciálnych tried: 

Osobné náklady - predpoklad 

- 4 pedagogickí zamestnanci s príslušným stupňom vzdelania, ktorí majú svoje vzdelanie rozšírené o 

absolvovanie špeciálnej pedagogiky                              1 375,50 €/1 os. 

- 2 vychovávateľky ŠKD, ktoré majú svoje vzdelanie rozšírené o absolvovanie špeciálnej pedagogiky

                                 1  277,50 €/1 os. 

- 1 nepedagogický zamestnanec                         762 € 

  

- Mzdy – náklady na 1 rok                                     105 828 € 

Odvody do poisťovní – náklady na 1 rok:                                           39 987 € 

Osobné náklady spolu:                                                                          145 815 € 

 

Prevádzkové náklady: 

- Prevádzka budovy 

- Energie        2  727,39 € 

- Údržba                                                                                                       149,34 € 

(údaje získané z účtovnej závierky ZŠ, Potočná za rok 2022) 



Prevádzkové náklady  spolu:                                                                    2 877  €     

                                   

Inventár v budove (interiérové vybavenie - školské lavice, školské tabule, interaktívne tabule, 

dataprojektory, ďalšie učebné a kompenzačné pomôcky) zostanú v budove po ZŠ, Potočná. 

 

Finančné porovnanie: 

 

 

Príjmy za rok Výdavky za rok 

Normatív – 

z preneseného výkonu 

štátnej správy 

165 384 € 

Osobné náklady 145 815 € 

Prevádzkové náklady 

na budovu 
  2 877 € 

Zostatok na nákup 

špeciálnych pomôcok 

pre špeciálne triedy 

a ďalšie výdavky 

spojené s prevádzkou 

špeciálnych tried 

16 692 € 

 

Spolu: 

 

 

165 384 € 

 

Spolu: 165 384 € 

 

  Útvar školstva podporuje záujem ZŠ, Kubranská 80, Trenčín zriadiť elokované pracovisko 

a v ňom špeciálne triedy pre deti s poruchou autistického spektra. Veľmi často sa  na tento útvar 

obracajú rodičia ohľadom umiestnenia detí s takýmto zdravotným znevýhodnením do škôl, pretože 

svoje deti vozia do škôl, ktoré majú zriadené špeciálne triedy pre toto zdravotné znevýhodnenie. Školy 

sú značne vzdialené -  v Považskej Bystrici, na Myjave, čo je pre denné vozenie detí do školy finančne 

veľmi náročné, alebo môžu tiež navštevovať Súkromnú základnú školu AUTIS, ktorá má však 

obmedzenú kapacitu a vzdelávanie v nej je tiež finančne veľmi náročné.  

Zasadnutia komisie  sa zúčastnili aj zástupcovia školy riaditeľ Mgr. Milan Marton,  špeciálny pedagóg 

Mgr. Ivana Hájková a  PhDr. Erika Pribusová, zástupkyňa riaditeľky CPP Trenčín (Centrum poradenstva 

a prevencie Trenčín.    

    Mgr. Milan Marton -  predložil zámer školy  zriadiť  Elokované  pracovisko ako súčasť Základnej 

školy, Kubranská 80, Trenčín, nakoľko  zdravotne znevýhodnených detí s poruchou autistického spektra 

(PAS) bez mentálneho postihnutia narastá a potreba zriadenia takejto školy je enormná. Myšlienka 

vznikla z toho, že vznikol priestor (ZŠ Potočná) a  aby vyšli v ústrety deťom, ktorých vzdelávacie potreby 

sú úplne inde ako   vedia zabezpečiť v bežne existujúcich triedach. Mesto Trenčín ako krajské mesto 

nedisponuje veľkým potenciálom pomoci takýmto deťom. Dôležité bude zabezpečiť kvalitu tejto školy a 

to získaním kvalitných a kvalifikovaných  učiteľov. Už teraz škola spolupracuje s Centrom   poradenstva 

a prevencie Trenčín, proces získania detí do takýchto tried nebude náročný. Vízia školy je taká, aby 

kapacita školy bola využitá čo najviac a čo najskôr.   

Bc. Mária Machová – ako sa bude postupovať v prípade, ak záujem o takúto školu bude veľký       

Mgr. Milan Marton – v spolupráci s poradenskými centrami, ktorá je v Trenčíne nadštandardná   

PhDr. Erika Pribusová – ide o deti s veľmi špecifickými potrebami ( nevedia sa prispôsobiť bežným 

situáciám, často krát môže byť správanie agresívne...)., nevedia sa zaradiť do bežnej triedy pri plnom 

počte detí, aj keď majú svojich asistentov, nedokážu sa vzdelávať primerane  svojim schopnostiam. 

Bežná trieda je pre nich príliš rušivá, je tam veľa podnetov a tieto deti v bežnej triede zlyhávajú aj 

vedomostne ale aj z hľadiska sociálneho prispôsobenia. Centrum má veľmi dobré skúsenosti so ZŠ 



Kubranská  aj v rámci programu APROGEN. Za Centrum môže zaručiť kvalitnú diagnostiku, 

komunikáciu s rodičmi,  zaradenie týchto detí. 

MBA Peter Hošták – na jednu stranu je dobre, keď sa deti integrujú, ale sú aj situácie, keď deti potrebujú 

napr. monotónne prostredie a také potreby, ktoré boli už spomenuté. Škola má byť pre I. stupeň ,  ročník 

1 – 4 a aký bude prechod na druhý stupeň ?     Ako škola zareaguje, keď sa budú do školy hlásiť deti 

s autistickou poruchou ale aj s mentálnym postihnutím, či existujú zákonné možnosti takéto dieťa 

odmietnuť. 

PhDr. Erika Pribusová – po 4 rokoch v edukačnom prostredí deti získajú zručnosti, ktoré teraz tie malé 

deti  nemajú, predpokladá sa,  a to aj na základe skúseností so špeciálnych škôl, že  deti sa neskôr 

budú zaraďovať formou integrácie do bežných tried. Ale je aj ďalšia cesta, pokračovať v ich vzdelávaní 

a to zriadením plno organizovanej základnej školy. Základné školy v Trenčíne  majú svojich asistentov, 

špeciálnych pedagógov, psychológov, ktorí na II. stupni môžu s týmito deťmi individuálne pracovať. 

Mgr. Milan Marton – pre deti s mentálnym postihnutím je v Trenčíne špeciálna škola a v názve školy 

bude pre deti s autizmom bez mentálneho postihnutia. Je to dané aj programom vzdelávania 

a nedajú sa miešať triedy s mentálnym a bez mentálneho postihnutia. Počty detí  4 – 6 v triede sú tiež 

dané zákonom. 

MBA Peter Hošták – ideálny stav pre personálne obsadenie predstavuje 4 pedagogických pracovníkov, 

4 asistentov a 2 vychovávateľov pre  školskú družinu 

Mgr. Ivana Hájková – asistenti nie sú súčasťou a dopĺňajú ich špeciálne centrá. 

K predloženému návrhu prebehla rozsiahla diskusia a komisia pristúpila k hlasovaniu. 

Stanovisko komisie : odporúča udeliť súhlas 

Hlasovanie :    Za: 7  Proti : 0   Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3/ Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy pre zriaďovateľa  

                  Ing. Nikolu Surovcovú, Opatovská 227/63, 911 01 Trenčín 

 

Ing. Ľubica Horňáčková – Ing. Nikola Surovcová, Opatovská 227/63, 911 01 Trenčín ako budúci 
zriaďovateľ Súkromnej základnej umeleckej školy sa obrátila na mesto Trenčín so žiadosťou o súhlas 
k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy a následnému zaradeniu do Siete škôl a školských 
zariadení MŠVVaŠ SR od 01. 09. 2023. 
     Mesto Trenčín v zmysle § 16 ods. 1 písm. l) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školskej 
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, je povinné vydať svoje stanovisko k 
tejto žiadosti.  
      Zariadenie v súčasnosti pôsobí 10 rokov ako Občianske združenie Bambula, ktoré navštevuje 180 
detí.  
      Zriadená SZUŠ bude vzdelávať žiakov v tanečnom odbore na vyučovanie nových tanečných 
techník, najmä moderného tanca, klasického tanca, kreatívneho tanca, tanečnej praxi a voliteľného 
predmetu. 
     Vzdelávanie sa bude uskutočňovať v zmysle Štátneho a Školského vzdelávacieho programu 
platného pre základné umelecké školy.  
        Ing. Surovcová uviedla, že od mesta Trenčín nebude žiadať finančné prostriedky na 
prevádzkovanie Súkromnej základnej umeleckej školy skôr, ako budú schválené v rozpočte mesta 
Trenčín na príslušný kalendárny rok.  
 
K predloženému materiálu prebehla diskusia a komisia pristúpila k hlasovaniu  
          
Stanovisko komisie : neodporúča udeliť súhlas 

Hlasovanie k udeleniu súhlasu  :  Za: 0  Proti : 3   Zdržal sa : 4 

 

 



 

K bodu 4/ Žiadosť o súhlas k zriadeniu Súkromnej základnej umeleckej školy Radosť, Hlavná 10,  

                 911 01Trenčín, pre zriaďovateľa R-STE, s. r. o., Partizánska 787/9, 911 01 Trenčín  

Ing. Ľubica Horňáčková -  Spoločnosť s ručením obmedzením, R-STE, Partizánska 787/9, 911 01 
Trenčín ako budúci zriaďovateľ Súkromnej základnej umeleckej školy Radosť, Hlavná 10, 911 01 
Trenčín sa obrátila na mesto Trenčín so žiadosťou o súhlas k zriadeniu súkromnej základnej umeleckej 
školy a následnému zaradeniu do Siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR od 01. 09. 2023. 
     Mesto Trenčín v zmysle § 16 ods. 1 písm. l) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov, je povinné vydať svoje stanovisko k 
tejto žiadosti.  
     Detský folklórny súbor Radosť už pomaly 50 rokov pôsobí ako združenie dobrovoľníkov. Bol 
založený v roku 1974 v meste Trenčín a počas pôsobenia sa súbor postupne prepracoval medzi 
popredné kolektívy, vychoval veľa tanečníkov, spevákov a hudobníkov, ktorí spoločne reprezentovali 
a stále reprezentujú nielen naše mesto, ale i Slovensko doma a v zahraničí.  
     Na základe dosiahnutých úspechov sa budúci zriaďovateľ rozhodol pre DFS Radosť vybojovať 
vyššiu úroveň vzdelávania a poskytnúť deťom vzdelávanie sa v súkromnej základnej umeleckej škole, 
kde by rozvinul nielen tanečný, hudobný, ale aj výtvarný odbor pod vedením kvalifikovaných pedagógov. 
     V súčasnosti DFS Radosť navštevuje cca 100 detí vo veku 6 – 15 rokov. Deti sa venujú ľudovému 
tancu, tanečnej praxi, hre na hudobnom nástroji, ktoré sú predmetmi pre tanečný, ale aj hudobný odbor 
v ZUŠ, podľa ŠkVP. 
     Učebné plány pre tanečný, hudobný, výtvarný odbor umožňujú deťom a pedagógom rozšíriť si obzor 
o nepovinné predmety. Pre deti organizujú sústredenia s pozvanými lektormi, poldenný letný tábor, 
vystúpenia a koncerty pre širokú verejnosť v meste Trenčín. Zúčastňujú sa kultúrnych podujatí 
a úspešne reprezentujú mesto Trenčín.  
      Vzhľadom na dlhodobú prácu pedagógov s DFS Radosť a desaťročnú pedagogickú prax pedagóga 
v ZUŠ vo výtvarnom odbore, vedia poskytnúť vysokokvalitné umelecké vzdelávanie pre deti a mládež.   
 
K predloženému materiálu prebehla diskusia a komisia pristúpila k hlasovaniu  
 
Stanovisko komisie : neodporúča udeliť súhlas 

Hlasovanie k udeleniu súhlasu  :  Za: 0  Proti : 2   Zdržal sa : 4 

 

K bodu 5/ Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín č. 5/2023, ktorým sa mení  

                  a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 12/2011 o určovaní cien za prenájom  

                  hnuteľného  a nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Trenčín + na žiadosť FMK 

                  doplnené prevádzkové  náklady prenajímateľov - jednotlivých základných škôl 

  

Ing. Ľubica Horňáčková - uviedla, že podnetom na prípravu tohto všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Trenčín (ďalej len VZN) bolo zvýšenie cien energií  a zároveň zvýšenie prevádzkových nákladov 

súvisiacich so starostlivosťou o majetok v správe škôl a školských zariadení. Zároveň poznamenala , 

že predmetný  materiál  bol schválený na   FMK dňa  1.2.2023, pričom na odporúčanie  FMK  je 

predmetný  materiál  doplnený o prevádzkové  náklady prenajímateľov-jednotlivých  základných škôl. 

 

Diskusia: 

Ing. Ľubica Horňáčková  

- prevádzkové  náklady     prenajímateľov    vychádzajú  z podkladov  jednotlivých  škôl 

- prioritne nepoukazujú  telocvične na komerčné  účely, na komerčné  účely  to  prenajímajú  len  

 v čase, keď  majú  zabezpečenú prevádzku školy 

 

MBA. Peter Hošták PhD - 
- podrobne rozobral  predmetné  náklady  na jednotlivých  príkladoch  uvedených  v predložených  
  materiáloch  s tým, že  cieľom toho bolo, aby sme dostali reálne sumy, ako by mal cenník stanovený  
  na kalendárny rok s tým,  že sa bude  raz   za rok  prehodnocovať 
- poukázal  na široký  rozptyl za veľkú  ZŠ v rámci  školských  zariadení  Mesta Trenčín ,kde  
  v uvedených  prípadoch   to predstavuje od cca 23 eur do cca  43 eur 
 



- otázkou je taktiež , či pri plavárni  dosahujú  prevádzkové  náklady 12  eur  za hodinu, bolo by vhodné   

  to  opätovne  prehodnotiť, či  je  to správne   

 

 Ing. Patrik  Žák  

- navrhol  zvážiť  možnosť sprístupnenie  plavárne  na   sídlisku Juh  v Trenčíne  občanom , ako  služby  

  pre  občanov , s tým , že by si  na seba  aj zarobila  a lepšie  by sme ju aj využili  

 
Stanovisko komisie :A/ berie na vedomie  Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Trenčín  

                                     č. 5/2023, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č.  

                                     12/2011 o určovaní cien za prenájom   hnuteľného  a nehnuteľného  

                                     majetku vo vlastníctve mesta Trenčín + na žiadosť FMK 

                                     doplnené prevádzkové  náklady prenajímateľov - jednotlivých základných  

                                     škôl 

                                 
Hlasovanie :     Za : 7                         Proti : 0            Zdržal sa : 0 
 
 

                                B/ ukladá  odbornému  útvaru  

                                    

                                ba/ pravidelne  predkladať na začiatku kalendárneho roka  informáciu o 

                                      aktualizovaných prevádzkových nákladov prenajímateľov  

                                 

                                bc/ preveriť  možnosť  sprístupnenia plavárne pre verejnosť tak , aby bola  

                                      táto  infraštruktúra lepšie  využitá                                  

 

Hlasovanie :     Za : 7                         Proti : 0            Zdržal sa : 0 
 

 

bodu 6/  Analýza kapacít škôl v m. č. Západ a škôlok v meste Trenčín 

 

Ing. Ľubica Horňáčková - predložila  uvedený  materiál  a detailne informovala členov komisie   

o jednotlivých údajoch  predložených  ako súčasť  materiálov. 

 

MBA. Peter Hošták PhD - postupne prechádzal jednotlivé  údaje uvedené v predložených 

   materiáloch , pričom  uviedol najmä ,že: 
- pri  akýchkoľvek analýzach a štatistikách je potrebné uvádzať a doplniť  z  celkovej kapacity -  koľko   
  detí  má  trvalý  pobyt   v Trenčíne  a koľko  tvoria  mimo mestské deti 
- počet  obyvateľov klesá a počet žiakov  narastá 

- zvyšovanie kapacity  je na úkor  komfortu  

 

Stanovisko komisie: A/ berie na vedomie analýzu kapacít škôl v m. č. Západ a škôlok v meste 

                                     Trenčín 

                                 B/ doplniť do  predloženého  materiálu koľko detí nie  je z Mesta Trenčín  

                                     a takto  poslať členom KŠaM a FMK 

 

Hlasovanie :     Za : 7                         Proti : 0            Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu 7/ Vzdelávací systém a financovanie vzdelávacieho systému 
 
Ing. Ľubica Horňáčková- uviedla, že  boli  spracované  rôzne tabuľky  podľa požiadaviek, ktoré  stručne 
popísala , podľa  toho ako sú  uvedené v materiáloch 
 
MBA. Peter Hošták PhD - postupne prechádzal jednotlivé tabuľky a údaje v nich uvedené, pričom  
okrem iného uviedol k : 
 
materiálu 7 a/ 

-   čo tam chýba, je  príjem z podielových daní- je potrebné ho doplniť 
-   dotácie sa  musia  spätne  vydokladovať 



-   peniaze, ktoré   dostávame na školstvo, by sme  mali  na školstvo aj  minúť -  bolo by dobré 
  aj  tento údaj  doplniť 

-   sumár  doplniť aj o príjem z podielových daní, aby  to sadlo  na záverečný  účet 
-   mesto na školstvo dáva asi aj  viac peňazí, ako mu príde  na podielových daniach,  otázka 

  znie, o koľko viac, či sa táto  suma  zväčšuje alebo  zmenšuje, zároveň  v spojitosti  
   s využitím  kapacity škôl  máme informáciu  z hľadiska   finančného plánovania a vidíme   
   , ako celý ten  systém funguje  

-  príjmy aj výdavky doplniť tak, aby  to  celé  sedelo  na záverečný  účet 
 

materiálu 7 b/ 
- pri  rovnakom počte žiakov,  nemožno očakávať  rovnaké  príjmy a výdavky, rozhodujúcou 

skutočnosťou   je  štruktúra  tých žiakov  
- dôležité  je  pochopiť celý ten systém, ako je nastavený, ako  pritekajú  a odtekajú  peniaze, štát  

do toho vstúpil ako vyberáme podielové dane a čo nám to spôsobí, ale to bol dôvod, prečo sa 
na to pozrieť, pričom musíme   mať  na jednej strane  príjmy a na druhej výdavky  

 
K materiálu 7d/  

- pri dátach platí, čim  menšia vzorka, tým väčšia  náchylnosť, že údaje   nebudú  reprezentatívne, 
preto    je potrebné  agregovať  údaje  na úrovni mesta, čo už môže  byť  reprezentatívnejšia  
vzorka 
 

Ing. Ľubica Horňáčková -  monitor  nepovažuje úplne za smerodajný, v škole nie sú v tom čase vždy 
tie  najšikovnejšie deti  
 
PaedDr. Martina Blažejová 
- nemôže sa na základe toho hodnotiť  kvalita , nie je to pre nás  smerodajné 
- sú  tam určité  percenta   detí  zo  znevýhodneného prostredia, ale nemožno povedať, že  úroveň   
   vzdelávania tam nie je nižšia 
-  je  oveľa  dôležité, čo urobia školy  s tým  výsledkom, aké  opatrenia  školy urobia 
- o kvalite vypovedajú okrem iného aj  účasti  žiakov na   rôznych projektov a súťažiach  
- v Trenčíne máme  inkluzívne tímy, v podstate  na každej škole 
 
Stanovisko komisie : berie na vedomie  vzdelávací systém a financovanie vzdelávacieho systému 

 

Hlasovanie :     Za : 7                         Proti : 0            Zdržal sa : 0 
 

K bodu 8/  Žiadosť o odpustenie pohľadávky -Trenčiansky futbalový klub 1939 Záblatie 

 
MBA. Peter Hošták PhD.-  uviedol, že predmetný   materiál bol predložený  na predchádzajúcej FMK ,  
dal hneď  slovo  Ing. Benjamínovi Lisáčkovi a Ing. Tomášovi  Vaňovi. 
  
Diskusia: 
Ing. Tomáš  Vaňo - oboznámil prítomných zo vzniknutou  situáciou s fungovaním, históriou  a úspechmi  
klubu a požiadal o odpustenie  predmetnej pohľadávky, pretože im je  aj blokovaná dotácia, ktorá  je 
potrebná  na fungovanie klubu. V  prípade nezaplatenia  by to skomplikovalo  situáciu klubu, pretože 
fungujú ako nezisková  organizácia  
 
Ing. Benjamín  Lisáček-  
- popísal stav budovy - postavená v 60  rokov, obité plechom , strecha je z asfaltových pásov   
a zateplením   s vatou ,  ktorá už  neplní  svoju  funkciu, pričom   opakovane   zateká  
-  stavba je zavlhčená, prekurovaná správcom  na 22  stupňov , čo  je zbytočné a nesprávnbe, pretože  
mala  by byť  najmä  vetraná  
- poukázal na cenu energie v minulosti a súčasnosti, čo spôsobilo dvojnásobný  nárast  
- v budove sa využívajú  cca 25 ročné  bojlery a neustále sú pustené odvlhčovače   
- zároveň v letných  mesiacoch   sú  pustené   čerpadlá  na zavlažovanie 
- hlavným dôvodom zvýšenej spotreby  však zostáva  
a/ prekurovanie budovy  
b/ vlhkosť  budovy  
c/ používanie   starých bojlerov 



 
pričom  odstránenie  tohto  stavu je reálne  a vidí  ho  v odstránení: 
 
- prekurovania budovy a nastavení  termostatov s častým  vetraním   
- zabezpečením   projektu  sanácie vlhkosti   
-  zakúpením  nových bojlerov 
 
Pôvodné  dôvody  na odpustenie  predmetnej pohľadávky sú s preskúmaním   skutkového  stavu  
irelevantné. 
 
Mgr. Richard Ščepko 
- ak vlhne budova, tak  sa dá sa riešiť odvlhčením , podrezaním  budovy  a pod, nie sú to veľké   
   náklady, 
-  skokové  nárasty   cien energií  sú  fakt, to  sú objektívne náklady a tie  treba nejakým spôsobom 
    zohľadniť  
- bavíme sa o optimalizácií  nákladov a teraz takéto nakladanie s energiami  mi  nedáva logický  zmysel 
- vie si  predstaviť podporiť  uvedený  projekt , ale  za podmienky  určitej spoluúčasti 
 
Ing. Tomáš  Vaňo - pôvodne sme to  vykurovali  „fukármi“ a dali sme  tam infrapanely a verili sme, že 
to bude lepšie z hľadiska nákladov na elektrickú energiu  
-staviame  teraz novú  budovu a v 6. mesiaci  by mala byť  skolaudovaná, preto porovnanie spotreby 
  elektrickej energie  v tejto starej budove   nebudeme  môcť urobiť 
-nechce sa vyhovárať a berie za  to plnú  zodpovednosť 
- robíme to aj pre deti  a tie  budú  od 6. mesiaca  v nových  priestorov 
 
MBA. Peter Hošták PhD.  
- vie si  predstaviť   riešenie v prípade  určitej  spoluúčasti, kompromisu 
 
Mgr.  Ján Forgáč-  vzhľadom   na blížiace MsZ, navrhol  pozmeňujúci  návrh, pričom by  FMK súhlasila 
s  odpustením pohľadávky za podmienky spoluúčasti  klubu  a investovaním   do výmeny  bojlerov  
 
MBA. Peter Hošták PhD. -  navrhol  druhý  pozmeňovací  návrh  o povinnosť  zabezpečiť projekt  
sanácie vlhkosti  predmetnej budovy odborne spôsobilou  osobou na  náklady klubu 
 
 
Stanovisko komisie : odporúča schváliť 
 
                                   A/  pozmeňujúci návrh  na kúpu  a výmenu  bojlerov na náklady   
                                         Trenčianskeho futbalového  klubu  1939 Záblatie 
 
Hlasovanie :    Za: 6  Proti : 0   Zdržal sa : 1 
 
                                   B/ pozmeňujúci návrh  na zabezpečenie  projektu  sanácie vlhkosti  
                                        na náklady  Trenčianskeho futbalového  klubu  1939 Záblatie 
 
                                       
 
Hlasovanie :    Za: 7  Proti : 0   Zdržal sa : 0 
 

                                  C/ materiál ako celok  - po zapracovaní  pozmeňujúcich návrhov- 

                                      Žiadosť o odpustenie pohľadávky -Trenčiansky futbalový klub 1939  

                                      Záblatie  

 

Hlasovanie :    Za: 6  Proti : 0   Zdržal sa : 1 
 

 

 



 

 

K bodu 9/ Návrh na majetkovprávne vysporiadanie pozemku a rozostavanej stavby prístupovej  
                  komunikácie v k.ú. Záblatie – lokalita ul. Záblatská 
 
Ing. Gabriela Vanková 
 
a/ kúpa nehnuteľnosti do vlastníctva Mesta Trenčín - pozemku v k.ú. Záblatie – C-KN parc. č. 1129/13 
zastavaná plocha a nádvorie o výmere  908 m2  zapísanej na LV č. 471 ako vlastník Slovenský 
vodohospodársky podnik, š.p. za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod 
vybudovanou spevnenou plochou komunikácie a následného prevodu spevnenej plochy komunikácie 
do vlastníctva Mesta Trenčín za kúpnu cenu 32,80 €/m2 v zmysle znaleckého posudku vypracovaného 
znalcom Ing. Miroslavom Gašparíkom, t.j. celková kúpna cena predstavuje 29.782,40 €. 
Odôvodnenie: 
Mesto Trenčín ako príslušný špeciálny stavebný úrad prejednáva dodatočné povolenie stavby v spojení 
s kolaudáciou stavby „Prístupová komunikácia“ (Záblatská ul., Trenčín), stavebníkov Ing. Dušan 
Beňovič a Ing. Ivona Beňovičová, ktorá je umiestnená na pozemku C-KN parc. č. 1129/13 zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere  908 m2  zapísanej na LV č. 471 ako vlastník Slovenský vodohospodársky 
podnik, š.p.  
SVP, š.p. ako vlastník pozemku súhlasí s jeho majetkovoprávnym vysporiadaním s podmienkou, že 
pozemok bude prevedený do vlastníctva Mesta Trenčín vrátane spevnenej plochy rozostavanej stavby 
komunikácie. 
 
b/ kúpa spevnenej plochy komunikácie do vlastníctva Mesta Trenčín – nachádzajúcej sa na pozemku 
v k.ú. Záblatie  - C-KN parc. č. 1129/13 zastavaná plocha a nádvorie o výmere  908 m2  zapísanej na 
LV č. 471 ako vlastník Slovenský vodohospodársky podnik, š.p. od stavebníka Ing. Dušana Beňoviča 
a Ing. Ivony Beňovičovej za účelom zabezpečenia prístupu nehnuteľností v danej lokalite (rodinné 
domy, vodohospodárska stavba vo vlastníctve SVP, š.p....) za celkovú kúpnu cenu 10.000,- €. 
Odôvodnenie: 
Ide o rozostavanú spevnenú plochu komunikácie nachádzajúcej sa v lokalite Záblatskej ulice, na ktorú 
Mesto Trenčín ako príslušný špeciálny stavebný úrad prejednáva dodatočné povolenie stavby v spojení 
s kolaudáciou stavby „Prístupová komunikácia“ (Záblatská ul., Trenčín), stavebníkov Ing. Dušan 
Beňovič a Ing. Ivona Beňovičová. 
Ing. Dušan Beňovič v roku 2001 požiadal SVP, šp. o vyjadrenie k prístupovej komunikácii (nespevnenej 
poľnej komunikácie situovanej po ľavej strane Zlatoveckého potoka) nachádzajúcej sa na pozemku 
SVP, š.p.  pri výstavbe rodinného domu. Po predložení PD SVP, š.p. vydalo súhlas s výstavbou 
rodinného domu a so zabezpčením prístupu cez nespevnenú plochu komunikácie. 
V roku 2002 SVP, š.p. vydalo Ing. Dušanovi Beňovičovi súhlas so spevnením prístupovej komunikácie 
a to na základe predloženej projektovej dokumentácie. 
V roku 2015 stavebník Ing. Dušan Beňovič a Ing. Ivona Beňovičová požiadali  Mesto Trenčín ako 
príslušný špeciálny stavebný úrad o dodatočné povolenie stavby v spojení s kolaudáciou stavby 
„Prístupová komunikácia“ (Záblatská ul., Trenčín) a zároveň zabzpečili a predložili všetky potrebné 
vyjadrenia vrátane projektovej dokumentácie. 
SVP, š.p. ako vlastník pozemku, na ktorom sa nachádza vybudovaná spevnená plocha prístupovej 
komunikácie v roku 2017 uzatvoril so stavebníkmi nájomnú zmluvu do 31.12.2035 za účelom jeho 
využívania ako prístupovej komunikácie, pričom v nájomnej zmluve bolo v samostatnom bode uvedené: 
„ Na predmete nájmu nájomcovia vybudovali prístupovú cestu na základe prenajímateľom odsúhlasenej 
projektovej dokumentácie, pričom obidve zmluvné strany vyvinú spoločnú snahu o skolaudovanie tejto 
stavby na základe povolenia vydaného príslušným správnym orgánom v súlade s príslušnými 
ustanoveniami zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) 
v znení neskorších predpisov). 
Zároveň SVP, š.p. k prebiehajúcemu konaniu o dodatočné povolenie stavby v spojení s kolaudáciou 
stavby „Prístupová komunikácia“ (Záblatská ul., Trenčín) vydali vyjadrenie a súhlas s podmienkou, že 
dotknutý pozemok vo vlastníctve SVP, š.p. bude prevedený do vlastníctva Mesta Trenčín vrátane 
spevnenej plochy rozostavanej stavby komunikácie. 
Navrhovaná kúpna cena predstavuje náklady spojené s vypracovaním projektovej dokumentácie, 
podkladov a dokladov pre dodatočné povolenie stavby a jej skolaudovanie, vrátane zabezpečenia 
zmeny druhu pozemku z vodnej plochy na zastavanú plochu a nájmom pozemku. 
 



Mgr. Ján Forgáč – objasnil celý proces, ktorý  prebieha od roku 2002 medzi p. Beňovičom, Slovenským 
vodohospodárskym podnikom, š.p. a stavebným úradom. Pre jeho doriešenie SVP š.p. požaduje, aby 
pozemok aj komunikácia prešli do vlastníctva Mesta Trenčín. Bolo zvolané  pracovné rokovanie s p. 
Beňovičom, ktorý navrhol kúpnu cenu za spevnenú plochu vo výške 10.000,- €. 
 
MBA Peter Hošták, PhD – v ostatných prípadoch mesto požaduje od investorov, aby odovzdali novú  
cestu za 1,- €, p. Beňovič nemá žiadnu dohodu s mestom o odkúpení komunikácie  
 
PhDr. Erik Kubička – ako si stanovil p. Beňovič kúpnu cenu vo výške 10.000,- € a v koho záujme je, 
aby sa cesta dostala do vlastníctva mesta  
 
Mgr. Ján Forgáč -  robí sa to pre skolaudovanie tejto cesty (8 rok konania), v priebehu tohto procesu 
p. Beňovič  musel zabezpečiť veľa vyjadrení a  dokumentov, jedným z prvých dokumentov bol vzťah 
s SVP, š.p., čo vybavil.  Dnes sme na tom tak, že to musí vyriešiť mesto, keď sa to neskolauduje, 
musíme nariadiť odstránenie stavby. Suma 10.000,- Eur  nepredstavuje cenu komunikácie, ale čas, 
náklady na projekty, posudok,  nájom  SVP, š.p., čo predstavuje 1.000,- Eur ročne.  
 
Stanovisko komisie: neprijala uznesenie 
 
Hlasovanie :   Za: 3  Proti : 0   Zdržal sa : 4 
 
 
K bodu 10 / Rôzne 
 

- bez návrhov 
 
 
 

 
 
                                                                                                                          MBA. Peter Hošták PhD. 
                                                                                                                                predseda komisie  
 
 
 
 
Za majetkovú časť :      Bc. Eva Hudecová 

Za ekonomickú časť     Ing. Ján  Margetín 
 


